
 
  

 

Dagsorden til SB-møde d. 21/3 – 2022 kl. 19.00-21.00 

 

Deltagere: Anette Brøndum Christian L. Madsen, Dorthe G. Larsen, Hanne List, Katja Toft, Kenneth V. 

Jeppesen, Marianne Husted og Elevrådet  

Afbud: Charlotte Kiellberg, Trine Dalby, Morten Juel, Thomas Lowes, 

Ordstyrer: Anette Brøndum 

Referent: KVJ                                                                                                                              

 

 
1. Velkomst v. formanden  
 
(5 min) 

 

 
2.  Nyt fra Elevrådet 

(10 min) 

Referat: 
Punktet udgår, da elevrådet ikke er til stede pga. sygdom og rejse 
 

 
3. Orientering fra ledelsen 

- Rynkebyløbet 
- Lindenborgløbet 
- Idrætscertifikat SFO 
- Forbedringer i SFO/skole 
- Ansættelser 

  
             (10 min) 

Referat: 
 
 -Rynkebyløbet bliver løbet på Trællerupskolen d. 8. april fra kl. 10-11 
- Lindenborgløbet deltager vi ikke i. Fremover vil dette være vores førsteprioritet, som en del af det fremtidige 
samarbejde med Lindenborg efterskole. 
 
- SFO og Klub er blevet idræts-SFO. Der vil blive holdt en åbnings/fejringsfest i løbet af Juni. 
- Akustik og bevægelsesrum etableret i SFO’en. 
 
- Inge og Janni er ansat som lærere pr. 1. maj 2022, bl.a. for ekstrabevillingerne til ”Flere hænder i folkeskolen” 
 
- Steen er ansat som stedfortræder 1.3.22 i SFO-en 
 
- Ditte (DEO) går på barsel d. 8.4. 
 



 
  

 

4.   9. klassernes sidste skoledag 
   (20 min)        

 
30. maj er sidste skoledag 
 
Det har betydet meget for 9. klasse, at de fortsat må foregå en form for nomineringer i den afsluttende seance på 
deres sidste skoledag. Sidste år havde den daværende 9. kl. nomineret kategorier som ”årets cutie” og ”årets røv”, 
hvad der var forældrekritik af, så derfor havde ledelsen besluttet, at det i år blev uden kategorier og nomineringer. 
Det er 9. kl. meget ærgerlige over og er derfor gået i dialog med ledelsen om at gøre det på en anden måde og kun 
nominere elever fra 8 kl. såfremt de giver tilladelse til det. 
 
Vi aftaler i SB, at såfremt nomineringen skal foregå, skal det aftales og gennemkigges af skoleledelsen inden showet. 
Med den forudsætning at der skal indgå nomineringer af andre årgange end 8.klasse, så skal det udelukkende være 
ressourceorienteret eller tilladt af ledelsen. Skolebestyrelsen bakker op uanset, hvad den endelige beslutning bliver.  
 
 

5.    Optage videosekvenser til hjemmesiden/Aula i forbindelse med valg til SB 
  (50 min) 

 
Der er blevet lavet 4 videoer, som vil blive redigeret og udsendt på Aula og på hjemmesiden, som en del af at få skabt 
en positiv opmærksomhed på det kommende skolebestyrelsesvalg. Der er valgmøde på skolen den 19. april kl. 19. 
 
 
 

6.   BUS 207 (nye køretider og mødetid på skolen) – kan vi som SB gøre noget? 
             (20 min) 

 
Bus 207 ankommer på skolen før 7.30 efter, at bustiderne er lavet om, så de passer togene fra Roskilde bedre.  
Det betyder, at eleverne der kører med denne bus står udenfor i uhensigtsmæssig lang tid. Skolen åbner først kl. 8.00  
 
Det er svært at se en løsning på, hvordan vi skal præge det, men såfremt tiderne forbliver, vil vi igen kigge på 
ringetiderne eller andet. 
Vi er undersøgende på, om der kan være andre muligheder, selskaber eller anet, som kan hjælpe med at minimere de 
lange ventetider. 
 

EVT. 
(5 min) 

Referat: 
Ingenting til evt. 
 

 

 

 

 

 



 
  

 

 

 

 

 


